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Vammaisneuvosto pyytää kiinnittämään huomiota seuraaviin, keskeisiin 
kuntalaisten käyttämiin kohteisiin niiden esteettömyyden parantamiseksi. 
 
Virastotalo Mörne 
- enemmän inva-paikkoja pääsisäänkäynnin yhteyteen. Yksi ei ole 

riittävä, nyt kun palvelupiste Passari on siirtynyt Mörneen 
- inva-wc – jos se on olemassa, niin tarvitaan opastus 

 
 Pakkahuone 

- vammaisneuvoston tiedossa on, että esteetöntä sisäänkäytiä 
”takakautta” kehitetään 

- pääsisäänkäynnin portaisiin huomioteipit ja kaiteet 
mahdolisuuksien mukaan 

 
 Lääkärikeskus Mehiläinen 

- painava sisäänkäynti ovi pitää saada ”huonovoimaisen” ja 
liikuntarajoitteisten käytettäväksi 

- Taina Nuutila on ollut asiasta yhteydessä isännöitsijä Luntamoon. 
Tiedossa on se, että suunnitelmissa on sähköoviratkaisu. 
Vammaisneuvosto kehottaa toimimaan ripeästi sähköoven 
saamiseksi, sillä lääkärikeskuksen pitäisi olla paikka, jonne myös 
heikompi kuntoiset ja vammaiset pääsevät ongelmitta. 

 
 Uudenkaupungin Museo 

- Marja Lehtinen käy tapaamassa museon johtajaa Mari Jalavaa ja 
keskustelee esteettömyyskysymyksistä. 

 
 K-market Itäpoiju 

- inva-paikat ovat nykyisessä paikassaan melko vaikeakulkuiset 
 

Päätösehdotus: Merkitään asia tiedoksi. 
 

Päätös: Asia merkittiin tiedoksi. 
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